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2018 YILI EYLÜL AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
Metal Sektörü Makina - Imalat - Montaj Alanında Isgücü Gelistirme ve Koordinasyon Projesi 

 
03 Eylül 2018 tarihinde Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’ndan destek almaya hak kazanan "Metal 
Sektörü Makina - Imalat - Montaj Alanında Isgücü Gelistirme ve Koordinasyon" konulu projemizin 
sözleşmesi imzalanmıştır. 07 Eylül 2018 tarihindeki proje eğitimine iştirak edilmiştir. 28 Eylül 2018 
tarihinde proje bütçe revizyonu için Nuh Çimento MYO öğretim görevlileri ile istişare toplantısı 
yapılmıştır. 
 

Savunma Sanayi Yerlileştirme Projesi  
 

13-15 Eylül 2018 tarihlerinde ileri teknoloji ve uluslararası standartlarda üretim gerektiren 
savunma sanayiine üretici/tedarikçi olarak katkıda bulunan veya bulunmak isteyen firmaları ve 
Savunma Sanayi Vakıf Şirketlerini bir araya getiren SAHA EXPO Fuarı’nda stant açılmıştır.  
 
20-21 ve 24-25 Eylül 2018 tarihlerinde Savunma Sanayi Başkanlığı tarafından gerçekleştirilen 
EYDEP (Endüstriyel Yetkinlik Değerlendirme ve Destekleme Programı) Eğitimi’ne iştirak edilmiştir. 
 

Kadınlarımıza Kooperatif Çatısında Güç Birligi Modeli Projesi 
 

Doğu Marmara Kalkınma Ajansı tarafından teknik destek almaya hak kazanan “Kadınlarımıza 
Kooperatif Çatısında Güç Birligi Modeli” projemiz kapsamında 14 Eylül 2018 tarihinde Kocaeli 
İzmit Yavuz Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ile proje faydalanacısı olacak olan Kız Meslek 
Lisesi mezunu öğrenciler hakkındaki toplantı  toplantı düzenlenmiştir. 

 
Sektörel Performans Ödül Töreni Organizasyonu  

 
Tanıtım ve duyuru konusunda destek almak amacıyla başvuru ve katılım broşurü ile sosyal medya 
duyuru görselleri partner kuruluşlara, ilimiz OSB’lerine, Marmara bölgesindeki Odalara iletildi. 18 
Eylül 2018 tarihinde kuruluşların katılım gösterdiği basın toplantısı düzenlendi. 

 
Organizasyona katılımı arttırmak amacıyla bölgemizde yeralan ajanslar ile çalışmalar ve geçmiş 
yıllardaki katılımcılarla iletişime geçme süreci başlatıldı. 

 
Kocaeli Sera Gazı Envanteri ve İklim Değişikliği İnisiyatifi Projesi 

 
14 Eylül 2018 tarihinde, Kocaeli Sera Gazı Envanteri ve İklim Değişikliği İnisiyatifi Projesi kapanış 
toplantısı gerçekleşti. Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, Başbakanlık Hazine Müsteşarlığı Merkezi 
Finans İhale Birimi tarafından yürütülen, “Türkiye'de İklim Değişikliği Alanında Kapasitenin 
Geliştirilmesi Hibe Programı” kapsamında desteklenen projede Kocaelinin sera gazı envateri 
çıkarılarak, proje sonuçları paylaşıldı. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 

Odamızca Düzenlenen Toplantılar/Eğitimler 
 
 
 
20 Eylül 2018 tarihinde Odamız ve Türkiye 
Sermaye Piyasaları Birliği işbirliği ile Dalgalı 
Piyasalarda Risk Yönetimi ve Korunma konulu 
bilgilendirme toplantısı düzenlenmiştir. 
 
 
 
 
 

Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar  
 

 Odamız 2018 uluslararası takvimi kapsamında, yaklaşan etkinlik/fuar duyurularının 
Odamız üyeleri ve gerekli kontaklara gönderilmesi, gerekli duyurularının yapılması 
sağlanmıştır. 

 

 3 Eylül – 4 Eylül 2018 Belçika resmi seyahati gerçekleştirilmiştir. 
 

 6 Eylül – 13 Eylül 2018 tarihlerinde ABD’ye 
yapılan ziyarete 10 firma ile katılı sağlanmıştır. 
Ziyaret kapsamında; Türk firmaların ABD 
pazarına girmelerinde destek sağlayan Türki 
Ticaret Merkezi , ABD Chicago Boşkonsolusu 
Umut Acar’ın heyetimiz adına düzenlediği 
resepsiyona katılım, İki yılda bir gerçekleşen 
ve 130.000 ziyaretçinin katıldığı IMTS Üretim 
Teknolojileri Fuarı katılım, Metal sktörünün 
öncü firmalarından Wigel Tool Works firması 
ziyaret gerçekleştirilmiştir. 

 
 

 20 Eylül 2018 tarihinde, Güney Kore İstanbul 
Başkonsolosu Odamızı ziyaret etmiş olup, ziyaretin gerekli 
hazırlıkları yapılmıştır. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 31 Ekim – 1 Kasım 2018 tarihlerinde gerçekleştirilecek Match4Industry etkinliği ile ilgili 
çalışmalar yapılmıştır.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 
Oda Görüşleri 
 

 12 Eylül 2018 tarihinde "Kocaeli Vergi Gelirleri, Güney Otoyolu Projesi, Yük Taşımacılığına 
Yönelik Yeni Demiryolu Hatları için Öneriler, Liman ve OSB’lere Kılçık Hatlarla Demiryolu 
Bağlantılarının Yapılması, Cengiz Topel Havaalanı, Nitelikli Mesleki Eğitim ve İstihdam 
Sorunları ve Çözüm Stratejileri Projesi" konularındaki Oda görüşlerimiz CHP İstanbul 
Milletvekili Sayın Aykut Erdoğdu’ya dosya olarak sunulmuştur. 

 

 21 Eylül 2018 tarihinde "Konkordato, imar affı, Türk Parası Kıymetini Koruma Hakkındaki 
Tebliğ, ekonomik darboğaz, yabancı sermaye yatırımlarında azalma”  konularındaki Oda 
görüşlerimiz TOBB Sanayi Konseyi’ne gönderilmiştir.  

 

 27 Eylül 2018 tarihinde "Kocaeli’de devam eden ulaşım altyapı çalışmaları, metro hattı 
çalışmaları,  Güney Otoyolu Projesi, Yük Taşımacılığına Yönelik Yeni Demiryolu Hatları için 
Öneriler, Liman ve OSB’lere Kılçık Hatlarla Demiryolu Bağlantılarının Yapılması ve Cengiz 
Topel Havaalanı" konularındaki Oda görüşlerimiz T.C. Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Sayın 
Mehmet Turhan’a dosya olarak sunulmuştur. 

 
Odamızca Hazırlanan Yayınlar ve Raporlar 
 

 Eylül ayı Odavizyon Dergisi 

 Kocaeli İmalat Sanayiinde Aylık Gelişme Raporu 
 

 

 YÖNETİM SİSTEMLERİ VE AKREDİTASYON 
 
Yönetim Sistemleri  
 
 

 Yönetim Sistemlerinin standart revizyonu konusundaki çalışmalara devam edilmiştir.  

 Prosedür, talimatlar ve formlar yeni standarda göre tekrar oluşturulmuştur. 

 Süreçlerin risk değerlendirmeleri yapılmıştır. 

 2019-2022 Stratejik Plan çalışmaları başlatılmıştır. Dış paydaş analizi yapılmıştır. 

 Akreditasyon Sistemi kapsamında 2017 yılı Özdeğerlendirme çalışması hazırlanmıştır.  
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 
 
Eylül ayında Yönetim Kurulu Başkanının katılmış olduğu toplantılar;  
 

 06-13 Eylül 2018 tarihleri arası  Chicago IMTS Uluslar arası Üretim Teknolojileri Fuarı.  

 17 Eylül 2018 TOBB Uyum Komisyonu Toplantısı. 

 18 Eylül 2018 KSO Sektörel Performans Ödül Töreni Basın Toplantısı . 

 18 Eylül 2018 KARTEAM açılış- Uzunçiftlik Meslek Lisesi. 

 19 Eylül 2018 KOSBAŞ Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 20 Eylül 2018 Türk Eğitim Vakfı Yönetimi Ziyareti. 

 20 Eylül 2018 Türk Eğitim Vakfı Yönetim Kurulu tarafından Wellborn’da organize edilen 

öğle yemeği daveti . 

 20 Eylül 2018 Kore Cumhuriyeti Başkonsolosu Keewon Hong ziyareti. 

 21 Eylül 2018  TOBB Yönetim Kurulu toplantısı. 

 21 Eylül 2018 KGF Genel Müdürü İsmet Gergerli’yi ziyaret . 

 22 Eylül 2018 KSO Oda Orkestrası Konseri. 

 24 Eylül 2018 Piri Reis Üniversitesi Akademik Yıl Açılış Töreni. 

 24 Eylül 2018 İKV AB Bilgi Merkezi AB İklim Eylem Haftası Etkinliği. 

 25 Eylül 2018 KSO Yüksek İstişare Kurulu Toplantısı. 

 
Eylül ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  

 

 4 Eylül 2018 tarihinde Ankara’da gerçekleştirilen  BALO (Büyük Anadolu Lojistik 
Organizasyonlar) Genel Kurul toplantısına Odamız Genel Sekreteri katıldı. 

 

 11 Eylül 2018 tarihinde Vali Yardımcısı Ekrem Erdogan ve Kocaeli Bağımlılıkla Mücadele ve 
Rehabilitasyon Derneği Başkanı Ömer Karataş Başkanlığında gerçekleştirilen  Bağımlılık İle 
Mücadele İl Kurul toplantısına Odamız iletişim Hizmetleri Sorumlusu katıldı.  

 

 14 Eylül 2018 tarihinde Ankara’da gerçekleştirilen SAHA EXPO  Fuarına Odamız Genel 
Sekreteri katıldı. 

 

 25 Eylül 2018 tarihinde İstanbul’da gerçekleştirilen KSO Yüksek İstişare Kurulu toplantısına 
Odamız Genel Sekreteri, Genel Sekreter Yardımcısı ve Çevre Uzmanı katıldı. 

 

 28 Eylül 2018 tarihinde Vali Yardımısı Beyazıt Tanç  başkanlığında gerçekleştirilen 
Bağımlılık ile Mücadele Teknik Çalışma Grupları toplantısına Odamız İletişim Hizmetleri 
sorumlusu katıldı.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası Eylül  ayı meclis toplantısına konuk konuşmacı olarak Dünya Gazetesi 
Genel Yayın Yönetmeni Hakan GÜLDAĞ katıldı.   

 
 
Kocaeli Sanayi Odası Ağustos ayı 
meclis toplantısı Hasan Tahsin 
Tuğrul başkanlığında 
gerçekleştirildi.  
 
Toplantıya Dünya Gazetesi Genel 
Yayın Yönetmeni Hakan GÜLDAĞ 
konuk konuşmacı olarak katıldı.  
 
 
 

 
Aylık faaliyet raporunun görüşülmesi maddesinde, 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan ZEYTİNOĞLU 
konuşmasına,   Dünya Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni 
Hakan GÜLDAĞ’a  Kocaeli ile ilgili güncel veriler 
hakkında bilgi vererek başladı.  
 
Konuşmasının devamında, ekonomik verilere 
değinerek,  ithalat, ihracat rakamları hakkında bilgi 
verdi.  İhracat rakamlarının düşme nedeninin Kurban 
Bayramı tatilinin 9 gün olması sebebiyle eksik iş 
gününden etkilediğini düşündüğünü belirtti.  
 
Kocaeli Gümrüklerindeki rakamlara göre, Ağustos ayında ilimizdeki ihracat rakamlarının 1.7 milyar 
dolar ile %3.7 arttığını, ithalatın ise 3.1 milyar dolar ile %17 azaldığını, 
 
Reel efektif döviz kurunun %30’luk bir değer kaybı ile son 15 yılın en düşük rakamına geldiğini, 
TL’nin hızlı değer kaybının Ağustos ayında ÜFE’yi sıçrattığını, enflasyonun yükselmesinin 
ekonomik verileri de olumsuz etkilediğini, yapısal reformlara ihtiyacımız olduğunu, yabancı 
sermayenin Türkiye’ye tekrar çekilmesi için gerekli adımların atılması gerektiğini, 
 
İhracata verilen her türlü destek ve teşvikin büyümeye etki ettiğini, büyümeye tarım hariç her 
sektörden pozitif katkı geldiğini,  
 
Cari açığın Temmuz ayında 54.6 milyar dolar olarak gerçekleştiğini,  ağustos ayında düşük dış 
ticaret açığı ve turizm gelirlerinin de katkısı ile cari fazla verebileceklerini, cari açıktaki gerilemenin 
önümüzdeki dönemde de devam edeceğini beklediklerini, 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meclis Toplantısı  
 
 Temmuz ayı sanayi üretim endeksini %5,6 ile olumlu değerlendirdiklerini, 
 
İşsizlik sorununun bir önceki aya göre 0.5 puan arttığını, 
 
Ağustos ayı bütçesinin 5.8  milyar TL açık verdiğini, bütçe açığının 8 aylık dönemde 50.8 milyar TL 
olduğunu, oysa geçen yılki tüm açığın 25 milyar olduğu hakkında üyelere bilgi verdi.   
 
ZEYTİNOĞLU konuşmasının son bölümünde, TOBB’un KOBİ finansmanına yönelik uygun maliyetli 
üçüncü nefes kredisi çalışmaları, İlimizdeki Ar-Ge ve tasarım merkezi sayısının 117’e ulaştığını, 
Odamızın Ağustos ve Eylül ayı faaliyetleri hakkında özet bilgiler aktararak, Kocaeli Spor için 
sanayicilerden ufak katkılar beklediğini belirtti. 
 
Yönetim Kurulu Başkanının sunumunun ardından Meclis üyesi Sedat SİLAHTAROĞLU söz alarak, 
reel efektif döviz kuru tablosunun nitelikli, akademik bir çalışma ile başka bir hale getirilmesini 
önerdi. 
 
Meclis Üyesi Yunus ÇİFTÇİ söz alarak,  mecburi istihdamın işletmeler için sıkıntılı olduğunu, hiç 
değilse ülkemizin içinde bulunduğu bu sıkıntılı dönemde bunun ertelenmesi veya kaldırılması 
yönünde görüşünü belirtti.  
 
Meclis Üyesi Hayrettin ÇAYCI söz alarak,  Bulgaristan’da tesis kurduklarını, ancak  tesiste Bulgar 
kökenli  işçi çalıştırma zorunluluğu nedeniyle sıkıntı yaşadıklarını, en azından Türkiye’deki işsiz 
kalan Bulgarların Bulgaristan’a götürülmeleri konusunda bir girişimde bulunulması yönünde 
talebini iletti.  
 
Meclis Üyesi Ahmet BAYRAKTAR söz alarak,  global otomotiv sektörünün Türkiye’de bir parçası 
olduklarını, kendileri ile ilgili kararların, fiyatların yurtdışından verildiğini,  yurtdışındaki firmalar 
ile, fiyat, kural, koşul konularında 20 yıl gibi uzun vadeli anlaşmalar yaptıklarını, bu yatırımları 
korumak için neler yapılabileceğini dillendirmek istediğini belirterek,  eximbank kredilerinde 
karşılaştıkları sıkıntılar hakkında bilgi ve görüşlerini paylaştı. Ayrıca 32 sayılı Türk Parasını Koruma 
Yasası ile ilgili bilinmezliklerin olduğunu, bazı araç üreticilerinin Türkiye’ye yönelik iş vermeme 
sorunları nedeniyle Bulgaristan’a yatırım yaptıklarını,  32 sayılı Kanunla ilgili olarak sanayicilerin 
etkilenmemesi yönünde bilgi paylaşımı  talebinde bulundu.  
 
Dünya Gazatesi Genel Yayın Yönetmeni Hakan GÜLDAĞ  
 
Hakan Güldağ Meclis toplantısında  ticaret savaşları ve ekonomik kriz hakkında üyelere bilgi 
vererek sorularını yanıtladı.  
 
Güldağ konuşmasında; “Ben ekonomist değilim ama 30 yıldır ekonomi gazeteciliği yapıyorum. 
Oradaki gözlemlerimi, tecrübelerimi biraz sizlerle paylaşmak isterim.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meclis Toplantısı  
 
Dünyanın ekonomik mimarisinde bir 
dağılma var, aynı şekilde jeopolitik 
kurgusunda da ilişkilerinde de ciddi bir 
dağılma var. Bunun sadece Trump ile ilgisi 
yok. Trump’un  gelmesinin bir anlamı var.  
 
Ticaret savaşları işin görünen yüzü gibi,  asıl 
arkada başka bir hegemonya savaşı var  bu  
hegemonya savaşı nasıl ortaya çıktı? Benin 
gördüğüm böyle aklına  fikrine de 
güvenebileceğimiz iktisatçıların, analistlerin 
yorumlarından şöyle bir görüntü elde 
ediyorum. İkinci dünya savaşı sonrasındaki 
düzen bozuldu altına dayalı bir dünya sistemi vardı.  Altına dayalı sistem 70’li yıllardan sonra bu 
petrol  krizinin  de etkisi ile  bozuldu. Altına dayalı sistem dünya ekonomisinin ihtiyaçlarını 
yürütemez hale geldi yani dolar altına bağlıydı, ne kadar altınınız varsa o kadar dolar basıp  
hareket ediyordunuz. Dolar o zaman da bir dünya  parasıydı. Sterlinin artık geriye doğru 
düşüşünden sonra  dünyadaki ekonomik  büyümeyi kaldırabilecek bir imkana, büyüklüğe sahip 
değildi.  Ne yaptılar? Amerika gitti Suudi Arabistan a dedi ki, bu petrol  meselesi de gündeme 
gelince 1978 yılında bir anlaşma yaptı. Sen gel  bu petrolü dolar ile sat, sonra o dolarları da getir 
bizim Amerikan  Mali Piyasalarına koy. Yani bizden tahvil al vs. al. Suudi Arabistan’da bunu yaptı.  
O paraları da IMF’ye  aktardılar ve IMF’de kalkınmakta olan ülkelere bu paraları, yani petrolden 
elde edilen o dolarları, yine petrol alabilmeler için kredi olarak verdi. Böyle bir sistem kurulmuş 
oldu. 1980’de  Amerika OPET ile aynı  anlaşmayı  yaptı.  Ve o altın standardından çıkarak, petrol  
üzerinden   işlemler büyüdü. Doların dünya ekonomisinde ihtiyacı olan genişleme sağlandı. O 
genişleme tabii  esnek  döviz kur sistemini bize getirdi. 1980’lerin başında 1981’de  Reagan göreve 
geldikten sonra özellikle bu konu iyice bir küreselleşme adı altında bütün dünyaya  yaygınlaştırıldı.  
 
Şu anda değişen nedir dersek, artık Amerika için küreselleşme,  vaaz edilecek, sahip çıkılacak bir 
konu olmaktan çıktı. Artık bir stratejik tehlike, bir güvenlik sorunu olarak görülüyor.  Bunu da  
hani ben söylemiyorum böyle bir yorum değil 18 Aralık 2017’de  Amerika Birleşik  Devletleri 
Ulusal Güvenlik Strateji Belgesini  yayınladı.  55 bin kelimeden oluşan  bir belge, bu belgede bize 
açıkça bunu ilan ediyor ve dünyayı da ikiye bölüyor Amerika ve ötekiler.  
 
Şimdi Amerika’nın o belgede söylediği çok net bir şey var. Trump’ın  ulusal güvenlik danışmanı 
olan  General McMaster  diyor ki,   “artık  uzun dönemli tatil bitti, jeopolitik geri geldi” dedi. Kast 
ettikleri şu; belgede de  net şekilde yazıyor 1989’dan sonra yani o soğuk savaşı Amerika 
kazandıktan sonra, Berlin Duvarı yıkıldıktan   sonra biz bir atalete girdik,  gardımızı düşürdük, 
zannettik ki herkes bizim gibi, bu söylediği şeyler Amerika’nın yaklaşımı, serbest piyasa modeli 
üzerinden yürüyecek ama öyle olmadı. Bundan sonra Çin ‘i gerileteceğim inovasyonu ancak 
benimle beraber  hareket edersen vereceğim diyor. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meclis Toplantısı  
 
Amerika’nın geleceğe karamsar, tedirgin bir bakışı var, dünyaya öyle  bakıyor, bunun da bir takım 
gerekçeleri var tabii somut  verileri var,  nedir onlardan bir tanesi 89’da atalete girdik, gardımızı 
düşürdük dedikleri sene Çin’in ekonomik büyüklüğü 350 milyar dolar. Amerika Birleşik Devletleri  
5,7 milyar dolar.  Bugün gelinen noktada Amerika 19 trilyon dolar, Çin 12 trilyon dolar aradan 
geçen 29 sene içinde birisi 3 kat büyüdü , birisi 32 kat büyüdü.  
 
2025 yılından sonra da Çin’in ekonomik  büyüklüğünün Amerika’yı  geçeceği yönünde  çok ciddi 
bir takım  projeksiyonları var.  
 
Trump diyor ki bundan sonra önümüzdeki dönemde yeniden savunma ve silah sanayileri projeleri 
öne çıkarılacak, ilk defa küreselleşmeden farklı bir  noktaya vaaz ediyor.  Bunun yarattığı ciddi bir 
türbülans var  ve bu arada yeni güçler de yükseliyor yeni güçlerin  yükselmesini sadece Çin’de 
görmüyoruz. Almanya da  üçüncü kez  dünya  sahnesine ve sadece ekonomik kapasite değil  aynı 
zamanda askeri kapasite de inşa edecek şekilde  geldiğini görüyoruz.  
 
Bizim yaşadığımız sıkıntıların bir kısmı  tabiî ki kendi içimizden de kaynaklanıyor ama Amerikan 
politikalarının  İran’a yüklenmesi nedeniyle yaşadığımız  sıkıntılar da var.  Şimdi Türkiye’nin 
yapacağı  seçenekler fazla kalmıyor. Biz  %50 petrolümüzü İran’dan alıyoruz. 2026’ya kadar 
doğalgaz anlaşmamız var. Bu türbülansları önümüzdeki süreçte de ciddi şekilde yaşayacağız. 
Kendi içimizde sıkıntılarımız da var. Çok temkinli, sakin bir yol izlemekte fayda var 
 
 Maalesef bir  belirsizlik ve acele ile   telaşla hareket edildi. Bankalar Birliği’nin yönetim kurulu 
olarak kendi üyelerine yaptığı tavsiyeyi bir anda  Bakanlık  sanki  Bakanlığın bir uygulaması gibi 
ilan etti, ortalık karıştı bankalar ile şirketler karşı karşıya kalacak gibi  çünkü teminatları 
attırmayacaksınız vs.  gibi  bir tavsiyeleri var.  Sonradan onun  birkaç saat içerisinde açıklamasını  
yapmak zorunda  kaldılar ve bunun aslında Bankalar  Birliği’nin bir  tavsiyesi olduğunu Bakanlığın 
bununla doğrudan hiçbir ilgisinin olmadığını söylediler. Oysa piyasa bunu öyle algıladı.  
 
Ne bekliyorsunuz derseniz ben stagflasyon bekliyorum yani enflasyon ve durgunluğun birlikte  
olacağı bir  sistemi bekliyorum. Bütün bilançoların küçüleceğini, devletin bilançosu dahil başka bir 
yolu yok. Tek olay bu kontrollü mü olacak,  kontrolsüz mü olacak, biz buna  karar vereceğiz yani 
ya bunu kontrollü bir şekilde  küçülteceğiz, çünkü  ters ayakta yakalandık dünyaya, parasal 
genişleme dönemi gitti, şimdi parasal daralma dönemi var Türkiye’de ters ayakta  yakalandı. 
Faizleri de hala çok yüksek bir yerde yakalandı. Şimdi bunun bir bedeli olacak bunun bedeli de 
küçülmedir. Ama bunu kontrollü olarak yaparsak çok daha az hasar veririz. Gelirlerimizi nasıl 
arttıracağız o da son derece önemli. “ dedi.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
3.Meslek Komitesi  (Hazır Yemek ve Şekerleme Sanayi Grubu)  
 
2 Ekim 2018 tarihinde Kocaeli Yemek Sanayicileri Derneği ile ortak toplantı yapılmasına karar 
verildi. 

 
4.Meslek Komitesi  (İşlenmiş tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Sanayi Grubu)  
 
Ticaret Bakanlığı tarafından tüketicilerin yerli ürünler hakkında bilgi sahibi olması, yerli ürünlerin 
tüketiminin özendirilmesi, teşvik edilmesi ve söz konusu ürünlerle ilgili farkındalık oluşturulması 
amacı ile Türkiye’de üretilen mallar için etiketlerin üzerine yerli olduğunu belirtil nitelikte ayırt 
edici işaret konulması zorunluluğu hakkında görüşüldü. 
 
6. ve 26.Meslek Komiteleri  (Ağaç ve Ağaç Ürünleri/Mobilya İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 26 Eylül 2018 Çarşamba günü, 09.30 - 12.30 saatlerinde, Odamız Konferans Salonu’nda 
yapılacak Tarım İl Müdürlüğü’nün toplantısı konusunda bilgi verildi. 

 Ekim başında İnegöl Ticaret ve Sanayi Odası’nın aynı komitesine ziyaret yapılması, 
ziyaretle ilgili söz konusu Oda ile temas kurulması görüşüldü. 

 Levha konusunda yetkili olan Yıldız Entegre (İsmail Hakkı Yıldız ya da Fehmi Yıldız’ın 
katılımlarıyla) v.b firma yetkililerinin katılımıyla kahvaltılı bir grup toplantısı yapılması 
görüşüldü. 
 

7.Meslek Komitesi  (Kağıt Ürünleri ve Matbaacılık Sanayi Grubu)  
 

 İş kazalarında, işverenlerin 3 iş günü içinde durumu SGK’ya bildirme zorunluluğu 
bulunmaktadır. Bu zorunluluk bazen farklı nedenlerle gecikebilmekte veya işçi iş kazası 
nedeniyle sağlık kurumlarına başvurduğunu işverene bildirmemektedir. Bu durumda 3 
iş günü kuralı ihlal edilmiş sayılmakta olup işverene ceza uygulamasına gidilmektedir. 
Bunun yerine önce uyarma yöntemiyle “Fırsat Yaratıcı” uygulamaya geçmesinin daha 
uygun olacağı belirtildi. 
 

 Kamu Kurumlarının kağıt alım ihalelerinde %100 selüloza dayalı şartı yerine “geri 
dönüşümlü üretilen kağıtlardan da kabul edilebilir” şeklinde ihale altına alınması 
sektör açısından büyük kolaylık sağlayacağı belirtildi. 
 

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 9-10 Nisan 2019 tarihlerinde yapılacak “Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi” 
konusunda ayrıntıları görüşmek üzere Kontrol Medya firması komite toplantısına iştirak 
etti. Söz konusu sempozyum ile ilgili; 

 Taslak olarak hazırlanan Faaliyet Takvimi onaylandı. Bu takvim doğrultusunda bir an önce 
çalışmalara başlanılması kararı alındı. 

 Düzenleme, Bilim ve Yürütme Kurulları tespit edildi. 
 Destek talebinde bulunulacak kurum/kuruluş/firmalar tespit edildi. Bu firmalara resmi 

yazıların bir an önce yazılarak destek talebinde bulunulması kararı verildi. 
 Düzenleme Kurulu Başkanı’nın Komite Başkanları olması kararı verildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
 Kontrol Medya ile imzalanacak sözleşmenin Yürütme Kurulu’na gönderilerek onay 

alınması kararı alındı. 
 

 Toprak Kirliliği Yönetmeliği konusunda Ekim ayı içerisinde T.C. Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
yetkilileri davet edilerek tüm üyeye yönelik bir bilgilendirme toplantısı yapılması kararı 
verildi. 

 Aralık ayı içerisinde tüm Kimya Meslek Grubu’na yönelik bir tanışma kahvaltısı 
düzenlenmesi kararı verildi. 

 “Güvenlik Raporu Tebliği” Taslağı konusunda görüşüldü. Ağustos ayı içerisinde bu konuda 
TOBB’a gönderilen Oda görüşünün biraz daha ayrıntılandırılarak tekrar gönderilmesi kararı 
alındı. 
 

11. Meslek Komitesi  (Tıbbi ve Zirai Kimyasal Ürünler Sanayi Grubu)  
 

 Bitkisel atık yağdan yapılan biyodizel hakkında görüşüldü. Biyodizel soya, ay çiçegi, 
kolza, hindistan cevizi ve kenevir gibi doğrudan tohumun ezilmesi (saf yağlar) de dahil 
tüm bitkilerden yapılabileceği belirtildi.  Odamız üyesi bir firmanın 70,000 ton 
kapasitesi olduğu ve bunun sadece 20,000 tonunu kullandığı ifade edildi. Firma 
yeterince Turkiye’den atık yağ toplanmadığı ifade edildi. Satın alınırsa pahalı olduğu, 
ithal edilirse de ÖTV ödendiği belirtildi. Türkiye’de her yıl 1.5 milyon ton yağ 
kullanıldığı, bunun 750,000 tonu atık olmalı ama firma sadece 20-30,000 ton 
toplayabildiğini belirtti. Atıl kapasiteyi kapatmak için gerekli mercilerle görüşülüp, 
firmaya veya sektöre özel yönetmelik çıkartılabilir mi diye araştırılmasına karar verildi. 
Örneğin ithal hammadde alımında (bitkisel yağ) ÖTV’nin kaldırılması gibi… 

 Kocaeli Bölgesinde yağ toplama sosyal sorumluluk projesi yapılabileceği belirtildi. 

 TOBB, Ticaret Odaları ve Sanayi Odalarından ithal hammadde verilerinin istenmesine 
karar verildi. 

 Sanayiciler sadece sıfır makine ithal edebildiği kullanılmış makine ithalatıyla ilgili 
yönetmelik gözden geçirilmesi gerektiği belirtildi. 

 Sağlık Bakanlığı ile yerli ilaç ruhsatına aldığı harçları ithal ilaçlara göre düşürmesiyle 
ilgili görüşülmesine karar verildi. 

 İlaç Yerelleşme uygulamasının resmi platforma oturtulması ilgili Bakanlıklarla 
görüşülmesine karar verildi. 

 
27. Meslek Komitesi  (Makina Kurulum, Hurda Atık Bertarafı Ve Enerji Sanayi Grubu)  

 

 02 Ekim 2018 Salı günü saat 09:00’da İZAYDAŞ ev sahipliğinde 27. Meslek Grubu 
üyelerine yönelik bir tanışma kahvaltısı düzenlenmesi kararı alındı. Söz konusu etkinlik 
için resmi davetin yapılması, resmi davetten sonra komite üyelerinin grup üyeleri ile 
iletişime geçerek birebir davette bulunması kararı verildi. 

 Atıktan üretilen enerji için verilen devlet teşviklerinin uzatılması ile ilgili bir Oda görüşü 
oluşturulması ve ilgili mercilere ulaştırılması yönünde karar verildi. 

 Son dönemde doğalgaz ve elektrik enerjisine yapılan zamlarla ilgili görüşüldü. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
30. Meslek Komitesi (Özel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu)  
 
T.C. İstanbul 8.İş Mahkemesinde görülmekte olan tazminat davası, T.C. Gebze 5.İş Mahkemesinde 
görülmekte olan alacak davası ve C. Bakırköy 3.Asliye Ticaret Mahkemesinde görülmekte olan 
tazminat davası ile ilgili ücret tespitleri yapıldı. 

 
Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 
 

 
 
 04.09.2018 
Mardin Ticaret Ve Sanayi Odasi 
Ziyareti 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
26.09.2018 
 Kocaeli Ticaret Odasi Ziyareti 
 
 
 
 
 
 

 
OSB Komisyonu Toplantısı  
 
OSB Komisyonu toplantısı 26 Eylül 2018 tarihinde GOSB İdari merkez ofiste, Adem Ceylan , Adnan 
N.Faydasıçok, Bahattin Ertuğ, Mehmet Başol, Osman Erkan, Sedat Silahtaroğlu, Vahit Yıldırım,  
Murat Ayhan’ın katılım ile gerçekleştirildi.   
 
Toplantıda, OSB’lerin mevzuattan kaynaklanan sorunları ve çözüm  önerileri, OSB’lerde bir 
parselde birden fazla katılımcının faaliyet göstermesi ve çalışma ruhsatı alamaması, OSB’lerin 
kendi arazileri için belediyelere emlak vergisi ödemesi, Asansör ruhsatlarının eskiden de olduğu 
gibi OSB’ler tarafından verilemesi, OSB’lerde son kaynak tarifesi, İhracat yapan firmaların 
dövizlerini TL'ye döndürme mecburiyeti, OSB’lerde imar barışı konularında görüş alış verişinde 
bulunuldu.  
 
 



2018 Yılı Eylül Ayı Birim Faaliyetleri 12 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası” Eylül ayında dört kez 
hazırlanarak,  Yönetim Kurulu üyeleri, tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır. 
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 144. sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Ağustos-Eylül   ayı faaliyetlerimizden 10 adet görsel, 5 adet yazılı bilgi gönderilmiş olup,  derginin 
4.100 adet dağıtımı Türkiye genelinde gerçekleştirilmiştir.  
 
 
Kso Yaza Veda Konseri….  
 

 
 
KSO Oda Orkestrası Konseri Vehbi Koç Vakfı Ford Otosan Gölcük Kültür ve Sosyal Yaşam 
Merkezi’nde Kocaeli Sanayi Odası Başkanı Ayhan Zeytinoğlu ve eşi Rüya Hanım ile KSO Meclis 
Başkanı Hasan Tahsin Tuğrul ve eşi Beril Hanım’ın ev sahipliğinde  gerçekleşti. 
 
Konsere Kocaeli Valisi Hüseyin Aksoy ve eşi Hülya Hanım, Gölcük Tersane Komutanı Tuğamiral 
Aydın Eken, Denizaltı Filosu komutanı Tuğamiral Hasan Çankaya,  Gölcük Kaymakamı Mustafa 
Altıntaş, Başiskele Kaymakamı Atilla Kantay,  İl Ticaret Müdürü Veysi Uzunkaya, Sanayi Odası  
üyesi işadamları katılım gösterdi. 
 
Konser  öncesinde Ford’un Sosyal Tesisinde davetlilere bir kokteyl verildi. Kokteyl sonrası 
başlayan konserde orkestra şefi Özgür Günay, Solist  Berk Özbek  ve 20 kişiden oluşan Oda 
Orkestrası klasik müzikten popüler müziğe uzanan 16 eser seslendirdi. 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Ahilik Haftası Kutlamları… 
 
21 Eylül 2018 tarihinde Ahilik Kültürü Haftası kutlamaları kapsamında   ilk olarak İzmit Kültür 
Tepesi’nde bulunan Atatürk anıtına çelenk sunularak, Ahilik İl Kutlama Komitesi üyeleri ile birlikte 
Kocaeli Valisi Sayın Hüseyin Aksoy ve Kocaeli Büyükşehir Belediye Başkan Yardımcısı Sayın 
Zekeriya Özak ziyaret edildi.  Ardından Belsa Plaza önünde gerçekleştirilen organizasyanda 
Odamız ve Ticaret Odası ortak bir stand açarak 800 kişilik etli pilav, tatlı ve pilav ikramında 
bulundu.  
 
Kocaeli Üniversitesi’ne Hoşgeldiniz Etkinliği…  
 
25 Eylül 2018 tarihinde Kocaeli Valiliği himayelerinde ilimizde kurulu bulunan Kocael i Bağımlılıkla 
Mücadele ve Rehabilitasyon Derneği tarafından Kocaeli Üniversitesi 2018-2019 Akademik Yılı 
Eğitim ve Öğretim döneminde üniversiteye yeni kayıt yaptıran öğrencilerin kentimize uyum 
sağlamaları, bağımlılıklarla alakalı sağlıklı yaşam olgusuna vurgu yapmak  amacıyla Kocaeli 
Üniveristesi evsahipliğinde Umuttepe yerleşkesinde yapılan organizasyona Bizimköy Engelliler 
Üretim Merkezi ile birlikte bir stand ile katılım sağlanarak öğrencilere hediyeler dağıtıldı.  
 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 
 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Eylül  ayında 9 adet basın bülteni 
yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

Yönetim Kurulu Başkanı Zeytinoğlu; “temel hedefimiz ihracata dayalı büyüme…” 10.09.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu Kocaeli dış ticaret rakamlarını değerlendirdi 12.09.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu “cari açıktaki düşüş Ağustos’da da sürecek” 14.09.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu “işsizlik,bütçe ve sanayi üretim endeksi verilerini 
değerlendirdi” 

24.09.2018 

Vali Aksoy ve KSO Başkanı Zeytinoğlu, miniklerle oynadılar 18.09.2018 

KSO Oda Orksetrası Konseri 19.09.2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu Yeni Ekonomik programı değerlendirdi 21.09.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu Eylül ayı kapasite kullanım oranlarını değerlendirdi. 26.09.2018 

1907 Fenerbahçeliler Derneğinden Bizimköy Engelliler Üretim Merkezine ziyaret 25.09.2018 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Eylül Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri : 
Eylül  ayında Odamız  facebook  sayfasına  25 adet, Odamız twitter hesabına  24 adet haber girişi 
yapılmıştır. 
 
Eylül Ayı Odamız  Sosyal Medya Görünürlülüğü : 
Odamız eylül ayında 30 kez twitter haberlerinde, 254 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
Web Sayfası  : 
Eylül ayında web sayfasında 24 duyuru, 15 haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız 5.076 kez 
ziyaret edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı  :  827.023) 
 
Basında KSO : 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız eylül ayında 8 kez ulusal, 159  kez  yerel  olmak üzere  toplam 167  kez yazılı basında yer 
almıştır.   
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu : 
 

TARİH 
BASIN 
KURULUŞU KONU 

12.09.2018 Dünya 
Kur Cephesinde İstikrar Sağlanmadan Sürdürülebilir Büyüme 
Gerçekleştirilemez 

19.09.2018 Dünya KSO Başkanı Zeytinoğlu: Başarılı Sanayi Kuruluşları Ödüllendirilecek 

20.09.2018 Dünya OVP ile Yatırım Ortamının İyileştirilmesini Umuyoruz 

29.09.2018 Dünya İKV Başkanı Ayhan Zeytinoğlu: "Almanya ile olumlu AB ilişkilerine de yansır" 

06.09.2018 Günboyu Enflasyonda Zirveyi Görmemiş Olabiliriz 

01.09.2018 Hürses Reform Eylem Grubunun Toplanması Sevindirici 

12.09.2018 Hürses Mevduat Getirisine Vergi Düzenlemesine Destek 

29.09.2018 Yeni Asya Türkiye Kararlılığını Ortaya Koymalı 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Görsel Basın 
 
Eylül ayında Odamız 3 kez yerel, 7 kez ulusal TV kanallarında yer almıştır. 
 
 
 
 

           
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Sektörel Performans Basın Toplantısı 
 
Başarılı sanayi kuruluşlarını ödüllendirmek 
amacıyla, 2008 yılından bu yana 
gerçekleştirilen “Sektörel Performans 
Değerlendirme” organizasyonunun 11’incisi 
18 Eylül 2018 tarihinde, Kocaeli 
Üniversitesi,Türkiye Ekonomi Politikaları 
Araştırma Vakfı, Doğu Marmara ABİGEM, 
Türkiye Kalite Derneği, Doğu Marmara 
Kalkınma Ajansı, İstanbul Kalkınma Ajansı, 
Bursa -Eskişehir –Bilecik-Trakya  Kalkınma 
Ajanslarının katılımı ile gerçekleştirilen bir  
basın toplantısı ile tanıtıldı.   
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 
Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 
01-30 Eylül 2018 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze Temsilciliklerimizin gelen 
ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 239 54 58 96 447 

Giden Evrak 760 111 93 182 1146 

 
 

 
 
Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 

 Eylül ayında  7.935 adet faks ve   149.905 adet e-mail üye ve kurumlara gönderilmiştir. 
 

 Odanın santral  ve faks hizmeti ile tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen ve 
giden e-mailler  kontrol edilerek, gereği yapılmıştır. 5.167  adet (Odavizyon dergisi dahil) 
dokümanın kargo, işlemleri gerçekleştirilmiştir. 
 

Odamızın Salon Tahsisleri  
 
Eylül  ayında Odamız toplantı salonları 12  kez ücretsiz tahsis edilmiştir. 
 

BİLGİ İŞLEM ÇALIŞMALARI 
 

 Odamız etkinliklerine teknik destek verildi. 

 Muadil tonerden yıl içinde 18.732 TL tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda bulunuldu. 

 Antivirüs yazılımımızın sertifikası yenilendi. 
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ÜYE HİZMETLERİ ÇALIŞMALARI EYLÜL 2018 
 
Üye Kaydı İşlemleri  
 
Eylül  ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 2.785’dir.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Anonim Şirket 1 2 3 - 6 

 Limited Şirket 4 2 - 6 12 
Şahıs Şirketi 1 - - - 1 

TOPLAM 6 4 3 6 19 

 
Kayıt Silme  
 
Eylül ayında, 1 adet anonim şirketin, 1 adet limited şirketin kaydı silinmişir.  Üye kayıt, istihbarat 
ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü; 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 
- 19 2 393 2.392 

 
 

 
 
         
 
 
 
 
 
 
 

2017 Eylül 2018 Ağustos 2018 Eylül 

Adet 16 12 19
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları : 
 

 
Eylül ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 20 
adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 12 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 17 adet, Gebze 
Temsilcilği tarafından 17 adet olmak üzere;  
toplam 66 adet Kapasite Raporu tanzim 
edilmiştir. 
 
  
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri : 
 
Eylül ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
154 sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 513 
sayfa, Dilovası Temsilciliği tarafından 211 sayfa 
ve Gebze Temsilciliği tarafından 755 sayfa 
olmak üzere;  toplam 1633 sayfa Kapasite 
Raporu Suret Tasdik İşlemleri yapılmıştır. 

 
 
 

 
Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları : 

 
Eylül ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
36 adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 56 
adet, Dilovası Temsilciliği tarafından 12 adet 
ve Gebze Temsilciliği tarafından 66 adet 
olmak üzere;  firmaların talepleri üzerine 
çeşitli konularda toplam 170 adet 
belge/ekspertiz raporu tanzim edilerek 
ilgililere verilmiştir.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2017 Eylül 2018 Ağustos 2018 Eylül

Gebze Temsilciliği 17 17 17

Dilovası Temsilciliği 24 8 17

Çayırova Temsilciliği 16 14 12

Merkez 19 13 20

73

52
66

0

25

50

75

100

KAPASİTE RAPORLARI (Adet)

2017 Eylül 2018 Ağustos 2018 Eylül

Gebze Temsilciliği 297 203 755

Dilovası Temsilciliği 286 261 211

Çayırova Temsilciliği 513 463 513

Merkez 323 35 154
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2017 Eylül 2018 Ağustos 2018 Eylül

Gebze Temsilciliği 89 74 66

Dilovası Temsilciliği 18 21 12

Çayırova Temsilciliği 44 40 56

Merkez 41 35 36
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri : 
 
Eylül ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 740 adet, Çayırova temsilciliği tarafından 7 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 543 adet ve Gebze Temsilciliği tarafından 1608 adet olmak üzere; 
toplam 2898 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmışolup, aylık onay miktarları aşağıda 
sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşitleri 
Dilovası 

Temsilciliği 
Çayırova 

Temsilciliği 
Gebze 

Temsilciliği 
Merkez 

ATR Dolaşım Belgesi 458 1 1360 1 

Eur1 Dol. Sertifikası 
Eur-Med Dolaşım Sertifikası 

29 
 

1 226 
2 

156 

Form ABC (Menşe Şah.) 45 5 20 531 
Form A(Özel Menşe Şah.) 11 - - 52 

TOPLAM 543 7 1608 740 

 
 

 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan Belgelerin boş form satışlarına eylül ayında da devam 
edilmiştir.  
 
 
 
 

2017 Eylül 2018 Ağustos 2018 Eylül

Gebze Temsilciliği 91 810 1608

Dilovası Temsilciliği 448 569 543

Çayırova Temsilciliği 12 44 7

Merkez 1007 651 740
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